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PROTOKÓŁ NR LII/2024 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 20 marca 2024 roku 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer, zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył LII sesję Rady Gminy Baranów o godz. 09:00. Powitał Radnych (lista obecności Radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu, nieobecni: Radny P.Marciniak, Radna E.Marszałek, Radny 

M.Tyra, Radna M.Wylęga, Radna T.Zawada), Panią Wójt Bogumiłę Lewandowską – Siwek, 

pracowników Urzędu Gminy oraz informatyka.  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że obecnych jest 10 Radnych, co stanowi 

quorum przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk (odczytana została klauzula informacyjna RODO).  

Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: https://baranow.esesja.pl/transmisja/47338/sesja-rady-w-

dniu-20-marca-2024.htm 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad. – Brak. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer  przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2024 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 

2024-2028. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Baranów w 2024 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Baranów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Baranów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów miejscowości Baranów i Joanka. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów miejscowości Mroczeń i  Łęka Mroczeńska. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów miejscowości Grębanin. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla realizacji elektrowni fotowoltaicznych. 

15. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Baranów. 

16. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Baranowie za 

2023 rok.  

17. Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Zamknięcie sesji.      

https://baranow.esesja.pl/transmisja/47338/sesja-rady-w-dniu-20-marca-2024.htm
https://baranow.esesja.pl/transmisja/47338/sesja-rady-w-dniu-20-marca-2024.htm
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Ad. 3 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

Pani Wójt B.Lewandowska – Siwek przedstawiła informacje nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym oraz nt. uchwał (04:34– 07:44 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy są jakieś pytania do Pani Wójt – brak. 

 

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że do biura rady w okresie od ostatniej sesji 

wpłynęły: oświadczenia majątkowe radnych, które przesłane zostały do Urzędu Skarbowego w Kępnie 

oraz sprawozdania, które Rada będzie przyjmować na dzisiejszym posiedzeniu. 

Zapytał czy są jakieś pytania? - Brak. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Panią Skarbnik Marzenę Żłobińską o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (08:24 – 12:51 minuta transmisji). 

Radny R.Stasiowski zauważył, że P.Skarbnik błędnie odczytała kwotę dotacji do wyborów, 

przeczytane było 2 miliony a jest to kwota ponad 2 tysięcy zł.  

Przewodniczący Rady Gminy  M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2024 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska 

NIEOBECNI (5) 

Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LII/444/2024 - stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na 

lata 2024-2028. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik Marzenę Żłobińską o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (14:07 – 14:40 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2024-2028  

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska 
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NIEOBECNI (5) 

Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra, Marta Wylęga, Teresa Zawada 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LII/445/2024 - stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Baranów w 2024 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Sekretarz Ilonę Skibę o omówienie projektu 

uchwały. 

P.Sekretarz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (15:35 – 17:07 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Baranów w 2024 roku 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska 

NIEOBECNI (5) 

Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra, Marta Wylęga, Teresa Zawada 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LII/446/2024 - stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 

Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały (17:58 – 18:32 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na 

rzecz Gminy Baranów 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska 

NIEOBECNI (5) 

Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra, Marta Wylęga, Teresa Zawada 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LII/447/2024 - stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 
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Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 

Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały (19:14 – 19:58 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na 

rzecz Gminy Baranów 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska 

NIEOBECNI (5) 

Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra, Marta Wylęga, Teresa Zawada 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LII/448/2024 - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały (20:48 – 21:55 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

gruntowych  

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska 

NIEOBECNI (5) 

Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra, Marta Wylęga, Teresa Zawada 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LII/449/2024 - stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów miejscowości Baranów i Joanka. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały (22:43 – 23:49 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów miejscowości Baranów i Joanka  

Wyniki głosowania: 
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ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska 

NIEOBECNI (5) 

Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra, Marta Wylęga, Teresa Zawada 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LII/450/2024 - stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów miejscowości Mroczeń i  Łęka Mroczeńska. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały (24:45 – 26:42 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów miejscowości Mroczeń i  Łęka Mroczeńska 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska 

NIEOBECNI (5) 

Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra, Marta Wylęga, Teresa Zawada 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LII/451/2024 - stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów miejscowości Grębanin. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały (27:30 – 27:58 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów miejscowości Grębanin 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska 

NIEOBECNI (5) 

Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra, Marta Wylęga, Teresa Zawada 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LII/452/2024 - stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla realizacji elektrowni fotowoltaicznych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały (28:48 – 30:24 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla realizacji elektrowni fotowoltaicznych 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska 

NIEOBECNI (5) 

Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra, Marta Wylęga, Teresa Zawada 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LII/453/2024 - stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 15 Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że sprawozdanie zostało Radnym udostępnione w 

systemie e- sesja 12 lutego i każdy z Radnych mógł się z nim zapoznać. Zapytał czy są jakieś pytania 

do P.Kierownik CUW S.Szmaji odnośnie sprawozdania?  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania nad przyjęciem w/w sprawozdania z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę Baranów. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Baranów 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska 

NIEOBECNI (5) 

Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra, Marta Wylęga, Teresa Zawada 
 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radnych jednogłośnie.  

 

Ad. 16 Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Baranowie za 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że sprawozdanie zostało Radnym udostępnione w 

systemie e- sesja 7 marca i każdy z Radnych mógł się z nim zapoznać. Zapytał czy są jakieś pytania 

do P.Kierownik GOPS S.Gąszczak odnośnie sprawozdania?  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania nad przyjęciem w/w sprawozdania z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę Baranów. 
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Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Baranowie za 2023 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek 

Majczyk, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska 

NIEOBECNI (5) 

Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Marcin Tyra, Marta Wylęga, Teresa Zawada 
 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radnych jednogłośnie.  

 

Ad. 17 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji do biura Rady nie 

wpłynęły żadne interpelacje czy zapytania. 

 

Ad. 18 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

W dyskusji wzięli udział (33:06 – 37:06 minuta transmisji): 

Radny Grzegorz Bystry zapytał o harmonogramy dot. gospodarki odpadami w Gminie. Dodał, że 

mieszkańcy otrzymują harmonogram tylko na miesiąc i tak z miesiąca na miesiąc nie wiadomo co 

dalej. Powiedział także, że nie ma w harmonogramie na marzec odpadów wielkogabarytowych.  

Kierownik Andrzej Kiedos odpowiedział, że od 1 stycznia w związku z trwającym jeszcze 

postępowaniem przetargowym – które nie zostało rozstrzygnięte, bo znalazło się w KIO, zostaliśmy 

zobowiązani do przyjęcia rozwiązania pośredniego/zastępczego w temacie gospodarki odpadami na 

terenie Gminy Baranów, po to by na bieżąco te odpady zostały z terenu gminy odbierane. 

Postępowanie zasadnicze trwa, nie zostało jeszcze rozstrzygnięte i do czasu rozstrzygnięcia jesteśmy 

niestety zmuszeni do stosowania tego rozwiązania zastępczego i stąd te harmonogramy są 

przedstawiane z miesiąca na miesiąc. W temacie zbiórki odpadów wielkogabarytowych, zostaną do 

mieszkańców przesłane informacje dopiero po wyborze firmy, która taką zbiórkę na terenie Gminy 

przeprowadzi.  

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek dodała, że firma Peter, po przegranym przetargu z firmą 

Wencel, odwołała się i sprawa cały czas jest w toku. P.Wójt dodała, że wybrana została firma tańsza, 

gdybyśmy wybrali tą droższą – skutkowałoby to koniecznością podwyżek opłat za śmieci dla 

mieszkańców. Powiedziała, że sprawa trwa i poprosiła mieszkańców o cierpliwość. Dodała, że 

będziemy walczyć żeby to było zgodnie z prawem, ale taniej.  

  

Ad. 19 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer  wobec zrealizowanego porządku obrad, zamknął posiedzenie 

LII sesji o godz. 09:39. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokół sporządziła:                                                               Podpisał:  

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy                                          Przewodniczący Rady Gminy Baranów 

            Małgorzata Fras                                                                               Marian Kremer 

 

 

 


